

# Interface USB <=> RS485

**F** **GB**

Ce document va vous permettre d'installer rapidement l'interface USB <=> RS485.

Cependant avant de vous lancer dans l'installation de ce produit, sachez qu'il existe de nombreuses informations qui ne sont pas évoquées dans ce guide de démarrage express.

Nous vous invitons à prendre connaissance de la notice que vous trouverez sur le CD joint avec le produit ainsi que des outils d'aide à l'installation et à l'exploitation sur le site [www.socomec.com](http://www.socomec.com).

*This document will enable you to quickly install the USB <=> RS485 interface.*

*However, before you start to install the product, you should be aware that there are a number of instructions that do not appear in this quick start guide.*

*We recommend that you refer to the instructions given on the CD supplied with this product, as well as the help tools for installation and use found at [www.socomec.com](http://www.socomec.com).*

## CONFIGURATION DES INTERRUPTEURS DIP / DIP SWITCH CONFIGURATION

Interface	SW-1	SW-3	SW-6	SW-7	SW-8
RS485 sans echo, 2 fils / Without echo, 2 wires	ON	ON	ON	ON	ON

## CONFIGURATION DES RÉSISTANCES DE POLARISATION ET TERMINAISONS / POLARIZATION RESISTANCES AND ENDINGS CONFIGURATION

Polarisation / Polarization	SW-2	SW-5	Terminaison / Termination	SW-4
Activée / Activated	ON	ON	Activée / Activated	ON
Inactive / Inactivated	OFF	OFF	Inactive / Inactivated	OFF

## CONFIGURATION USINE / FACTORY SETTINGS

### > SW



RS485 sans echo 2 fils avec polarisation et terminaison activées /  
RS485 without echo 2 wires with polarization and termination activated.

## CONNEXIONS / CONNECTIONS

Pin	Signal	Fonction / Function
1	RES	Réservé / Reserved
2	RES	Réservé / Reserved
3	AA'	Transmission-reception (TXA/RXA) (-)
4	BB'	Transmission-reception (TXB/RXB) (+)
5	GND	Masse / Ground



## CONNEXIONS / CONNECTIONS

Une fois que vous vous êtes assuré que la configuration des interrupteurs dips correspond à votre application et que la connexion est correctement réalisée, branchez l'interface sur votre PC.

Suivez les instructions de l'assistant automatique d'ajout de nouveau matériel.

Munissez vous du CD qui est livré avec l'interface.

*When you are certain that the dip switch configuration corresponds to your application and that the connection has been correctly established, connect the interface to your PC.*

*Follow the instructions given by the Add new hardware wizard.*

*Make sure you have the CD which is supplied with the interface.*